

Date: 06-February-2025

التاريخ: 06-فبراير-2025

Our ref: RCD-25-04

المرجع: RCD-25-04

Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

KUWAIT

جولة الكويت

Subject: A Subsidiary Rearranges its Existing Banking Facilities with A Local Bank

الموضوع: شركة تابعة تقوم بإعادة ترتيب تسهيلات المصرفية القائمة مع أحد البنوك المحلية.

In reference to the above subject, and the requirements of module ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaw of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment, regarding disclosure of material information.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject

مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاصة بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



Mazen Issam Hawwa

Vice Chairman

& Group Chief Executive Officer

مازن عصام حوا

نائب رئيس مجلس الإدارة

والرئيس التنفيذي للمجموعة

SM

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure Form of Material Information

06-February-2025	2025-فبراير-06	التاريخ Date
United Real Estate Company K.S.C.P.	شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع.	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
URC would like to announce that one of its subsidiaries, Twenty-Two Project Management Co. (W.L.L.) (with ownership of %100), has rearranged its existing banking facilities with a local bank for a total of KD 100.4 million, By converting the facilities from short-term to long-term, and extending the loan for fifteen years until January 1 st , 2040.	تعلن شركة العقارات المتحدة بان أحد شركتها التابعة، شركة اثنين وعشرون لإدارة المشاريع (ذ.م.م) (مملوكة بنسبة 100%) قد قامت بإعادة ترتيب تسهيلات المصرفية القائمة مع أحد البنوك المحلية بمبلغ إجمالي قدره 100.4 مليون دينار كويتي، وذلك بتحويل التسهيلات من قصيرة الى طويلة الاجل. وتمديد القرض لخمسة عشر سنة حتى الأول من يناير 2040.	المعلومات الجوهرية Material Information
Upon signing the agreement, the short-term debt will be reduced, and debt maturity profile will be enhanced	ستقلص القروض قصيرة الاجل وسيتحسن جدول استحقاق القروض عند توقيع الاتفاقية	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position

Mazen Issam Hawwa
Vice Chairman
& Group Chief Executive Officer

مازن عصام حوا
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي للمجموعة